

# 广州粤玩粤好食

♀ 广州 / 佛山 /顺徳 / 中山 /珠海









## 行程特点:

- -杏壇逢简水乡
- -顺德清晖园
- -黄飞鸿武术馆纪念馆
- -港珠澳大桥

## 特点美食

- -順德水乡四人抬大鱼风味
- -隆都中山美食风味
- -粤菜烧鹅风味
- -中山红烧乳鸽风味
- (2人1只) -佛跳墙火锅风味
- (每人1只鲍鱼)

# 第一天 吉隆坡 / 广州

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场后,乘搭国际航班飞往广州后送往酒店休息。

酒店: 美豪丽致大酒店或同级当地5\*

## 第二天 广州 - 顺德 - 佛山

(早/午/晚)

早餐后,参观【杏壇逢简水乡】顺德人最早聚居地之一,据资料显示逢简的历史可追溯到西汉时期。目前存有古屋数百间,多为明清时代建筑,村中古词因曾经出落的进士、举人、秀才、翰林等名人而蜚声,同时也造就了一大逢简特色景观。村中均为四个姓氏的人家,坐摇船、游河涌、逛水岸和走桥梁是探秘逢简的极佳方式。【順峰大牌坊】三跨式巨型中式牌坊,为亚洲最大牌坊。【顺德清晖园】中国南方古典园林艺术的杰作,环境以清幽自然、秀丽典雅见称。【佛山祖庙】祖庙整座建筑多用木石材料,斗拱梁架全用坚实的木料接榫构成,堪称一座艺术殿堂。【黄飞鸿武术馆纪念馆】馆内的建筑别致一格很有清代建筑的风格,观舞獅表演(视天气情况而定)仿佛呈现出当时黄飞鸿师傅舞狮的情景。【岭南新天地】体验岭南乡土风情和岭南民俗文化的旅游景区,中国极少数典藏深厚历史底蕴的传统富人区。

酒店: 名都大酒店或同级当地5\*

## 第四天 珠海 - 中山 – 广州

(早/午/晚)

早餐后, 前往【中山故居】是以翠亨村孙中山故居为主体的纪念性博物馆, 建立于1956年11月, 其主体陈列有孙中山故居、孙中山生平事迹展览和翠亨民居展览等。【海心沙亚运公园】以"探秘亚运开闭幕式、拥抱新广州"为主题改造于亚运会2010年广州开闭幕式主场馆。前往【广州新电视塔】(外观)塔高600米,为国内第一高塔,可以俯瞰广州全景。其头尾相当,腰身玲珑细长,又有"小蛮腰"之称(不含上塔)。

【海心桥】珠江上的新地标,广州首座跨珠江两岸人行桥,不仅是交通之桥,还是一座人文之桥,高"颜值"的她成为了广州市一个新的地标打卡点。【北京路步行街】是广州城建之始的所在地,两千多年来,其中心城区和中心商业区的地位始终没有改变。不仅创造了国内外城市建设史上罕见的奇观,也造就了广州灿烂辉煌的历史文化和商业文明。酒店:美豪丽致酒店或同级当地5\*

#### 第三天 佛山 - 中山 - 珠海

(早/午/晚)

早餐后,参观【中山红博城】国家4级旅游景区,也是国内集岭南、江南、徽派、仿古建筑风格于一体的古典中式建筑群落,给游客穿越时空的真实感。【珠海渔女】渔女雕像领戴珍珠,身掮渔网,裤脚轻挽,双手高擎着一颗珍珠,向世界昭示光明,带着喜悦而又含羞的神情。由于珠海渔女雕像高8.7米,成为了中国第一座大型海边雕像。【情侣海滨路】全长28公里,是世界上最长的海滨观光路,被誉为珠海的"万里长城"。【珠海大剧院】由一大一小两组"贝壳"组成,构成了歌剧院的整体形象,因此得称"日月贝",中国唯一建设在海岛上的歌剧院。【港珠澳大桥】(远观)一座连接香港、广东珠海和澳门的桥隧工程,因其超大的建筑规模、空前的施工难度以及顶尖的建造技术而闻名世界,是世界上总体跨度最长的跨海大桥,称之为"现代世界七大奇迹"之一。

酒店: 皇爵卓爾巴酒店或同级当地5\*

# 第五天 广州

(早/-/-)

早餐后,自由活动

酒店: 美豪丽致酒店或同级当地5\*

# 第六天 广州 – 吉隆坡

(早餐盒/机上用餐)

送往机场,返回温暖的家。

购物: 玉器 / 珠宝 / 达仁堂 / 藏草益生

\*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 \*以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。\*在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市,

价格:

联络方式:

出发日期:

(Guangzhou/Foshan/Shunde/Zhongshan/Zhuhai)









#### Highlights:

- -Fengjian Water Village
- -Shunde Qinghui Garden
- -Memorial Hall of Huang Feihong Martial Arts Hall
- -Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge

#### Meal Highlights :

- -Shun De Water Village Steamed **Fish Cuisine**
- -Zhong Shan Roasted Crispy Pigeon (2 Pax Sharing 1 Crispy Pigeon)
- -Fotiaogiang Hotpot Cuisine (Everyone Get 1 Abalone)
- -Long Du Zhong Shan Cuisine
- -Cantonese Roasted Goose Cuisine

Day 1

KUALA LUMPUR – GUANGZHOU

MOB

ZHUHAJ - ZHONGSHAN - GUANGZHOU

B/L/D

Assemble in KL International Airport for flight to Guangzhuo. Transfer to hotel for check in.

Hotel: Mehood Lestie Hotel or similar class local 5\*

Day 2

**GUANGZHOU - SHUNDE - FOSHAN** 

B/L/D

After breakfast, visit **Fengjian Water Village** - Towns built on canals are a dime a dozen in China, so much so that at least 10 places in the country have been nicknamed "Venice of the East." But there's something special about Fengjian, a so-called water town in southern China's Guangdong Province. Shunfeng Archway, a three-span giant Chinese-style archway, which is the largest archway in Asia. Shunde Qinghui Garden a masterpiece of southern Chinese classical garden art, the environment is famous for its quiet, natural, beautiful, and elegant environment. Foshan Ancestral Temple the entire building of the Ancestral Temple is made of wood and stone, and the brackets and beams are all made of solid wood joints. It can be called a palace of art. **Huang Feihong Martial Arts Hall Memorial Hall** the architecture in the museum is unique and has the style of Qing Dynasty architecture. Watching the lion dance performance (depending on weather conditions) seems to show the lion dance scene of Master Huang Feihong at that time. Lingnan Xintiandi a tourist attraction to experience the local customs and folk culture of Lingnan. It is one of the few traditional wealthy areas in China with profound historical heritage. Hotel: City Hotel or similar class local 5\*

Day 4

After breakfast, go to **Sun Yat-sen's Former Residence** was a famous political figure at the turn of the 20th century. Many people gave him credit for leading the revolution that overthrew the Qing Dynasty (1644–1912) and ushered in the Republic of China era. Haixinsha Asian Games Park the main venue for the opening and closing ceremonies of the 2010 Asian Games in Guangzhou was renovated with the theme of "Exploring the Opening and Closing Ceremonies of the Asian Games and Embracing the New Guangzhou". Go to **Guangzhou New TV Tower (View)** The tower is 600 meters high and is the tallest tower in China. You can overlook the panoramic view of Guangzhou. Its head and tail are equal, its waist is slim and slender, and it is also known as the "small waist" (excluding the upper tower). **Haixin Bridge** a new landmark on the Pearl River, Guangzhou's first pedestrian bridge spanning both sides of the Pearl River is not only a bridge for traffic, but also a bridge for humanity. With its good looks, it has become a new landmark check-in point in Guangzhou. **Beijing Road Pedestrian Street** is a shopping street in Guangzhou city center, in some ways like Beijing's Wangfujing Street. The street stretches from Zhongshan Fifth Road in the north, southward to Huifu Road, and is home to many department stores.

Hotel: Mehood Lestie Hotel or similar class local 5\*

Day 5

**GUANGZHOU** 

B /- / -

After breakfast, free and leisue.

Hotel: Mehood Lestie Hotel or similar class local 5\*

FOSHAN - ZHONGSHAN - ZHUHAI

B/L/D

After breakfast, visit **Zhongshan Hongbo City** a national fourth-level tourist attraction. It is also a classical Chinese architectural complex in China that integrates Lingnan, Jiangnan, Huizhou, and antique architectural styles, giving tourists a real sense of traveling through time and space. **Zhuhai Fisher Girl** the statue of the fisher girl wears pearls on her collar, carries a fishing net on her body, gently rolls up her trouser legs, and holds a pearl high in her hands, showing light to the world with a joyful and shy expression. Since the Zhuhai Fisher Girl Statue is 8.7 meters high, it has become the first large-scale seaside statue in China. Couples' Seaside Road is 28 kilometers long and is the longest seaside sightseeing road in the world. It is known as the "Great Wall" of Zhuhai. **Zhuhai Grand Theater** consists of two groups of "shells", one large and one small, which form the overall image of the opera house, so it is called the "Sun and Moon Shell". It is the only opera house built on an island in China. Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge (View) a bridge and tunnel project connecting Hong Kong, Zhuhai, Guangdong, and Macau. It is world-famous for its large construction scale, unprecedented construction difficulty, and top-notch construction technology. It is the longest cross-sea bridge in the world., called it one of the "seven wonders of the modern world". Hotel: Royal Duke Cherrabah Hotel or similar class local 5\*

Day 6 **GUANGZHOU - KUALA LUMPUR** 

**BOX BREAKFAST/MOB** 

Proceed to the airport for your flight back home with sweet memories.

SHOPPING: Jade, Jewelry, Da Ren Tang, Tibetan herbal

 $^st$  During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

Contact:

Price:

Departure Date:

<sup>\*</sup> If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. \* The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.